
Buurtvereniging Bloemendaal-Noord.  

Verslag secretaris over  2010 

Aantal leden: 59. Geen contributie. 

Nieuwsbrief : Iedere bewoner kreeg 4x een papieren nieuwsbrief in de brievenbus (10, 11,  12 en 

13). Hierin staan allerlei actualiteiten en wetenswaardigheden betreffende  onze buurt. 

Website: deze wordt actueel gehouden, ook met allerlei actualiteiten betreffende  onze buurt. 

Langzamerhand wordt het een compleet overzicht van onze buurt. Je kunt er van alles terugvinden 

over bouwen, wonen, nieuwe riolering, agenda, geschiedenis en ontstaan, monumenten, etc. 

Men kan hier ook foto’s en berichten insturen. Daar wordt (helaas) niet veel gebruik van gemaakt. 

Paddentrek:  In het voorjaar van 2010 hebben mensen uit de buurt meegeholpen met padden 

overzetten aan de Bergweg en de Brederodelaan. Er werden meer dan 1.100 padden, kikkers en 

salamanders veilig overgezet. 

Overleg met HBS: De betreffende werkgroep  heeft dit jaar een aantal keer officieel overleg met HBS 

gehad.   Dit heeft geresulteerd in meer rekening houden met elkaar. Geluidsoverlast, parkeerdruk, de 

zandbergen en de kleur van de nieuwe lichtmasten werden o.a. besproken. Overeenstemming over 

grenzen aan de groei van HBS is echter niet naderbij gekomen. Het overleg wordt in 2011 voortgezet. 

Overleg met Euphrasia: In 2010 kregen omwonenden meer en meer interesse voor de mogelijke 

plannen van het kloosterbestuur. De werkgroep groeide, en voerde gesprekken met Biesterbos 

projectontwikkeling (adviseur), de directie van het Klooster, en de gemeente (wethouder Kokke). 

Er ontstond ook een 2e lijn; omwonenden die graag door de werkgroep van de ontwikkelingen op de 

hoogte gehouden willen worden. Geconcludeerd werd dat het huidige bestemmingsplan een goede 

bescherming biedt tegen eventuele aantasting van de bijzondere natuur van dit gebied. In de nabije 

toekomst komt er een nieuw bestemmingsplan, en dat zal zeker met veel aandacht worden bekeken. 

Circuit Zandvoort 

Conform de in onze statuten vastgelegde doelstelling om de leefbaarheid van onze buurt te 

bevorderen hebben we bezwaar aangetekend tegen de uitbreiding van deUBO dagen van race circuit 

Zandvoort . (Daarbij hebben we de onzorgvuldigheid betracht om namens de buurt te ondertekenen 

in plaats van namens buurtvereniging Bloemendaal Noord, wat op een boze reactie uit de buurt 

stuitte.) 

Sint Maarten 11 november: We hadden zelfs 2 vuurkorven.  

Mede dank zij een aantal hartverwarmende reakties van enkele buurtbewoners.  

Zoals die van van Schulzlaan 17. Zij boden het gebruik van de carport aan. Dit inclusief tuinset, 

feestelijke vlaggetjes en lampjes. Iemand maakte glühwijn; de een deed boodschappen, een ander 

liep met 2 tassen hout te sjouwen! De heftige onweersbui werd hier het vuur de baas. Veel mensen 

kwamen door het noodweer niet naar buiten. 

De tweede vuurkorf stond in het speeltuintje op de hoek van de A. Thijmlaan en de Schaepmanlaan.  
Kan dit misschien een buurttraditie worden? 



Inloopavond 23 november: Twee bewoners maakten hier gebruik van, en hadden een nuttige 

uitwisseling met de bestuursleden die hier ook weer van geleerd hebben. 

Verkeersplannen van de gemeente Bloemendaal volgen: 

Tijdens de oprichtingsvergadering in 2009 hebben wij de aanwezigen het schetsplan van wijziging van 

het voetpad tussen HBS en BVC laten zien; op de voorlichtingsavond van de gemeente hierover heeft 

het werkgroepje actief ingesproken; daarbij o.a. bepleit dat er een voetpad moet blijven, en dat een 

eventueel fietspad zeker niet als doorgaande route moet worden ontworpen. Een tweede avond 

werd toegezegd. Het is nu echter de vraag of het hele plan wel doorgang zal vinden in verband met 

de geldmiddelen van de gemeente. 

Duinlustparkweg: De herinrichting na de aanleg van nieuwe riolering had een verrassing in petto; de 

op- en afritjes op de hoek met de G. Verhulstweg waren vergeten. Nadat wij de gemeente hierop 

gewezen hadden, werden er toch nog twee aangelegd. 

Nieuwe bewoners welkom heten:  

Als er ergens een nieuwe bewoner kwam dan werden zij welkom geheten met een kaart (met wat 

lekkers ) met uitleg over de buurtvereniging  (in 2010 was dat 7 x ). 

Bestuur: we vergaderden zo vaak als nodig was, met een agenda en besluitenlijstjes. 

De financiën zijn bijgehouden en kunnen tijdens de ALV gecontroleerd worden. 

De voor 2010 gevraagde subsidie werd van de gemeente ontvangen. 

De voorzitter heeft haar functie neergelegd en de penningmeester is tijdelijk vervangen  geweest. 

De uitnodiging aan buurtbewoners om aan de meedenktank deel te nemen resulteerde in het 

meevergaderen van drie nieuwe mensen. Helaas hadden deze geen interesse om actief met de 

buurtvereniging aan de slag te gaan. Wel wilden ze incidenteel blijven meedenken. 

 

Cobie Schouwenburg, secretaris . 


